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Till Kommunfullmäktige i Mark 

 

Motion om att införa en personalekonomisk redovisning i samband med 

årsredovisningen. 
 

 

Marks kommun har under en följd av år fått en allt högre sjukfrånvaro, framför allt har 

långtidssjukskrivningarna ökat. Det ser olika ut bland våra förvaltningar men snittet ligger på 

7,6%. Vi ligger om vi bortser från Bollebygd och Borås i topp när det gäller sjukfrånvaro i 

angränsande kommuner. Att redovisa frånvaron i procent är egentligen bortkastat då det inte 

säger något om vad sjukfrånvaron innebär kostnadsmässigt. Frånvaron kostar både oss 

skattebetalare och framför allt kostar det för den som drabbas av sjukfrånvaron. 

Varje procent i sänkt sjukfrånvaro innebär att både de anställdas och kommunens 

ekonomi  mår bättre. Flera kommuner bl.a. Vänersborg har sedan många år en 

personalekonomisk redovisning som en del i kommunens årsredovisning, detta för att inom 

ramen för den traditionella årsredovisningen lyfta fram personalfrågorna på ett sätt som ger en 

rättvisande bild av det som påverkar kommunens totala personalkostnader. 

 

förslag 

 

Kommunfullmäktigebeslutar att det till årsredovisningen för 2017 tillförs en 

personalekonomisk  redovisning med ett hälsobokslut. 

 

 
Pauli Kuitunen S 

Fullmäktigeledamot. 

 

                                                       


